
 

1/3 

 

 DER ELTERNBEIRAT | SZÜLŐI TANÁCS 
 
 

Jegyzőkönyv  
A Német Iskola Szülői Tanácsának ülése Budapest, 2022.11.09. 

 
Időpont : 19.00 – 21.55    Helyszín: Aula 
Jelenlévők: Jelenléti ív szerint 25 szülői képviselő személyesen , Caroline Schmidt (igazgató), 
Paul Pogorzalek, Norbert Langen, Inken Hefele, Norbert Hensch, Katalin Forgách, (Alapítványi 
Tanács), Uwe Bach (Tanári Tanács), Marten Jehle (Diákönkormányzat) 
Német jegyzőkönyv: Torsten Braner 
Magyar jegyzőkönyv: Szakolczai Ágnes  
___________________________________________________________________________ 
 
NAPIREND 
 
1. Üdvözlés, az ülés megnyitása 
2. Napirend jóváhagyása 
3. Iskolai testületek beszámolója 

a) Alapítványi Tanács  
b) Iskolavezetés 
c) Diákönkormányzat (SMV) bemutatkozása, beszámolója 
d) Tanári Tanács bemutatkozása 

4. Adventi vásár  
 
– EBR intern –  
  
5. Brainstorming Workshop 
6. Egyéb  
 
    

1. NAPIRENDI PONT: KÖSZÖNTÉS, AZ ÜLÉS MEGNYITÁSA 

Anne Vizi, elnök távollétében Somogyi Róbert köszönti a jelenlévő szülői képviselőket, 
vendégeket és megnyitja az ülést.  
 
 

2. NAPIRENDI PONT: A NAPIREND JÓVÁHAGYÁSA  

A napirend egyhangúlag elfogadásra kerül.  
 
 



 

2/3 

 

 
3. NAPIRENDI PONT: ISKOLAI TESTÜLETEK BESZÁMOLÓJA  

a) Az Alapítványi Tanács bemutatkozása/beszámolója 

Norbert Langen, Inken Hefele és Wolfgang Wallisch beszámolója csatolva.  
 

b) Az iskolavezetés beszámolója  

Caroline Schmidt az alábbi témákról számol be:  
 

- Szalagavató a jövő héten kerül megrendezésre.  
- Mind a 0., mind az 1 évfolyamon lesz nyílt nap. Az érdeklődők száma körülbelül 

megegyezik az előző évi adatokkal.      
- A tanév folyamán újra lesz Feedback, melynek során többek között a szülők véleményét 

is megkérdezik.  
- A Bisztróban történő étkezések során visszatérő problémák vannak. Diákok megrongálják, 

meghajlítják az evőeszközöket, rendetlenül hagyják maguk után az asztalt vagy nem 
pakolják el a tálcákat. Az iskola nevelő célzattal próbálja megoldani a helyzetet.   
 
Herr Pogorzalek tájékoztatja a szülőket az ebédszünettel, az ebéd lebonyolításával 
kapcsolatos tudnivalókról és rámutat azokra a korlátokra is, mely az ebédszünetek 
optimális kialakítását bonyolítják/korlátozzák.  
 

- Minden tanuló számára biztosítani kell a lehetőséget az ebédelésre. Függetlenül attól, 
hogy van-e a tanulóknak lyukasórájuk vagy csak a szünet időtartama áll rendelkezésre. 
Utóbbi esetben az iskolavezetés utasította az érintett tanárokat, hogy engedjék el a 
diákokat az óra végéről, illetve a következő óra elejéből adjank néhány percet arra, hogy 
a diákok megebédelhessenek.  

- Nehezíti az ebédszünetek tervezését, hogy csak 1 tornaterem van, hogy kevés a 
természettudományos szaktanterem és az, hogy egyes tanárok (elsősorban 
természettudományokat tanítók) csak bizonyos napokon tanítanak a DSB-ben, más 
napokon pedig más iskolákban vannak. A kötelező tantárgyak magas órászáma a 10. & 
11. évfolyamon és a tantárgyválasztási lehetőség miatti csoportbeosztások sem könnyítik 
meg a tervezést.  
 
Herr Pogorzalek beszámolója után szülői hozzászólások és vita a kialakult helyzetről és 
annak megoldási lehetőségeiről.   

 
c) Diákönkormányzat bemutatkozása, beszámolója 

Marten Jehle bemutatkozik, a többi diákönkormányzati tag “s”-es. Ők nincsenek jelen. 
        
A Diákönkormányzat az alábbi témákról és projektekről számol be. 
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- Az ebédszünet (ebédelés) problémája a Diákönkormányzat szemszögéből. 
- Az iskolában megrendezésre került egy nap a „70-es évek“ jegyében.  
- A Diákönkormányzat tervezi egy röplabda verseny megrendezését. Itt a lányok is részt 

tudnak venni, ellentétben az eddigi foci tornákkal.  
- Folytatják és digitalizálják a korrepetálási programot. Ezt meg fogják küldeni a szülőknek 

is. Ezen a platformon mindenki digitális formában meg tudja adni milyen tantárgyból van 
szüksége segítségre, egyben azok is be tudják írni magukat, akik segíteni tudnak.  

- A Diákönkormányzat tervezi, hogy a mosdókban elérhetőek lesznek higiéniai eszközök 
lányok számára.  

 
d) Tanári Tanács beszámolója  

A tanév elején megalakult Tanári Tanács megszervezte az őszi bolhapiacot.  
 
 

4. NAPIRENDI PONT: ADVENTI VÁSÁR 

Anna Mátyásfalvi tájékoztat az előkészületekről 
 
 
nyilvános rész vége: 20:40 
 

 
– EBR intern – 

 
 

5. NAPIRENDI PONT: BRAINSTORMING WORKSHOP 

Somogyi Róbert tájékoztatja a szülőket a workshop céljáról és lebonyolításáról. 2 külön 
csoportban, 1-6 és 7-12 osztály vitatják meg a felvetett témákat. A workshop eredményét a Szülői 
Tanács Elnöksége feldolgozza és a témákat megvitatja az Iskolavezetéssel. 
 
 

6. NAPIRENDI PONT: EGYÉB 

Herr Forgács által benyújtott támogatási pályázatot a jelenlévő szülői képviselők (21 fő) 
egyhangúlag támogatták.  
 
 
Az ülés vége:  21:55 


